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Protokół Nr 21/2016 
z posiedzenia Komisji Budżetowej  

w dniu 20 grudnia 2016 r. 
 

   W posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy radni, przewodniczył Jan Filas, 
przewodniczący Komisji. 
 
Ponadto uczestniczyli: 
 
p. Bernard Rudkowski – z-ca Wójta Gminy 
p. Jadwiga Piela – Skarbnik Gminy 
p. Aleksandra Masiowska – Michułka  
 
Porządek posiedzenia był następujący: 

1. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej. 

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 
3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
4. Zaopiniowanie uchwały budżetowej na 2017 rok. 
5. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej                  

z oddziałem przedszkolnym w Makowicach w celu utworzenia Filii Szkoły 
podstawowej z klasami I-III      z oddz. Przedszkolnym Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego Szkoły Podstawowej w Sidzinie. 

6. Zaopiniowanie uchwał w sprawie zmiany uchwały Nr XV/95/2016 Rady Gminy 
Skoroszyce    z dnia 22 tycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw: 
Brzeziny, Chróścina, Czarnolas, Giełczyce, Makowice, Mroczkowa, Pniewie, Sidzina, 
Stary Grodków, Skoroszyce. 

7. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę, na okres 10 lat 
oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Skoroszyce. 

8. Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia GPPiRPAiZN na 2017 rok. 
9. Sprawy różne. 

Ad 1 
 
p. Skarbnik Piela – powiedziała, że zmiana w wieloletniej prognozie finansowej dotyczy 
urealnienia strony dochodów i wydatków w budżecie. 
 
Ad 2 
 
Wnikliwie zostały omówione zmiany zwiększeń i zmniejszeń. Zmniejszenia dotyczyły 
wydatków majątkowych. Zwiększenia to m.in. subwencja oświatowa 60 650,00 zł na plan       
i pochodne oraz zgodnie z  zał. Nr 3 tabela 2, w 5.2 zadanie termomodernizacji w Szkole 
Podstawowej w Chróścinie . 
 
p. Rudkowski - w ramach partnerstwa  Urząd Marszałkowski ogłosił  nabór wniosków  na 
działanie termomodernizacyjne. Kwota całkowitego dofinansowania to 10 800 000 zł. 
Podmiot, który przygotowuje, to powiat nyski. W ramach tego projektu partnerzy otrzymują 
566 000 zł.. 
zgłoszony będzie projekt termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej w Chróścinie. 
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Ad 3 
 
p. Skarbnik Piela omówiła horyzontalny okres 2017 – 2020 spłat pozyczek zgodnie                
z zapisami w ustawie. Informacja została powielona w projekcie uchwały budżetowej 
 
Ad 4 
 
Omówiono przygotowany projekt uchwały budżetowej. 
 
p. Piela – projekt uchwały budżetowej na 2017 rok został złożony w stosownym terminie. Na 
dzień dzisiejszy nie mamy jeszcze opinii  na piśmie, ale już wiemy, że Regionalna Izba 
Obrachunkowa przyjęła go pozytywnie. Dochody zostały ustalone na kwotę 21 532 558 zł, 
natomiast wydatki8 w wysokości 26 509 123 zł. 
Deficyt budżetu to kwota 4 976 656 00 zł. 
 
Przew. Filas – proszę o omówienie zadań inwestycyjnych. Załącznik Nr 4 wraz z materiałami 
objaśniającymi. Proszę o wyjaśnienie  zapisów Nr 2.3 tabeli tj. przebudowy drogi ulicy 
Szkolnej w Chróścinie. Dlaczego jest do cmentarza, a nie tylko tam, gdzie była 
przebudowywana kanalizacja i gdzie droga jest zniszczona? 
 
p. Rudkowski – taki był projekt i tak skonstruowane są dokumenty do końca cmentarza to 
przebudowa, a dalej to remont. Wniosek został złożony na przebudowę. Uważam, że należy 
zrobić kompletne zadanie. 
Na zadanie przebudowy świetlicy w Czarnolesie  zostanie złożony projekt do Księstwa 
Nyskiego. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ad 5 
 
p. Rudkowski – wyjaśnił, że chodzi o zmianę Szkoły Podstawowej w Makowicach na filię 
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Sidzinie. Zatem w Makowiczach zostaną klasy I – III 
oraz oddział przedszkolny. Starsze dzieci będą przewożone do Sidziny. Pozwoli to 
zaoszczędzić ok. 285 000 zł.  Dziś w Makowicach odbędzie się zebranie z rodzicami. 
 
Ad 6 
 
Przew. Filas – chciałem zapytać, jak pracuje radca prawny, skoro pojawiło się tyle błędów     
w Statutach ? 
 
p. Rudkowski -  błędy mogły zostać wychwycone, ale w międzyczasie zmieniły się przepisy 
i procedury, 
 
Przew. Filas – uważam, że  jest to nierzetelna praca radcy prawnego. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 
 
 
 
Ad 7 
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p. Rudkowski – wyjaśnił, że  zgłosił się inwestor, który chce wybudować fabrykę – zakład 
produkcyjny w branży spożywczej, chce wydzierżawić teren o wielkości 2 ha na 10 lat. 
Dlatego na 10 lat, ponieważ inwestorzy składają wniosek  o środki unijne na dofinansowanie 
inwestycji, to zazwyczaj trwa dość długo. Jest to wszystko w fazie rozmów, inwestor 
oczekuje współpracy z naszej strony, 
 
Przew. Filas – chciałbym wiedzieć, co będzie  ten zakład robił, czy nie będzie to uciążliwe, 
jak skonstruowana będzie umowa. Jakie są zapisy w umowie. 
 
p. Rudkowski – inwestor jest docelowo zainteresowany zakupem tego terenu, ale póki co, 
rozmawiamy o dzierżawie 2 hektarów. Zostanie p. Przewodniczący Komisji poinformowany 
osobiście kiedy i jak zostanie umowa skonstruowana. 
 
Ad 7a 
 
Sprawa projektu termomodernizacji budynku Szkoły w Chróścinie. 
 
p. Rudkowski – powiedział, że do projektu termomodernizacji musi być podjęta uchwała       
o udzielenie pełnomocnictwa oraz wyrażenie zgody na udział w projekcie. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ad 8 
 
Przew. Filas – poprosił p. Kierownik Masiowską – Michułka o przedstawienie jak wygląda 
wykonanie finansowe Gminnego Programu Profilaktyki, 
 
p. Masiowska – ten program zawsze był przedkładany do zaopiniowania wraz  ze 
sprawozdaniem z wykonania. Teraz  jest wprowadzony szybciej. Co do sprawozdania to rok 
jeszcze się nie zakończył, więc nie był jeszcze rozliczany, zostanie przedstawiony na 
najbliższej sesji w nowym roku. 
 
Przew. Filas – chodzi mi o dokładne rozliczenie całego budżetu profilaktyki, szczegółowe 
przedstawienie co i na ci zostało przeznaczone. 
 
Ad 9 
 
Radna Słowiak – w Makowicach znowu nie świecą solary przy drodze, 
 
 Radna Fornalik – na boisku sportowym w Sidzinie dokonuje się dewastacja urządzeń i całej 
płyty boiskowej, 
 
Przew. Filas – problem ten dotyczy wszystkich wsi, a chodzi głównie o narkotyki wśród 
młodzieży. 
 
Na tym został wyczerpany cały porządek posiedzenia, wobec czego przew. zamknął  obrady. 
 
Protokolant:       Przewodniczący Komisji:  
Ewa Biegun                 Jan Filas 
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